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Geachte raadsleden,  
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Door middel van diverse raadsinformatiebrieven hebben wij u op de hoogte gehouden van onze 
gesprekken met de Stichting Leefbaarheid en Duurzaamheid Beemden en Weelec. In vervolg op 
onze laatste brief van 22 mei jl. willen wij u bij deze opnieuw een update geven. 
 
Contra-expertise 
Op 31 mei jl. hebben wij zowel aan de Stichting als aan Weelec een concreet voorstel gedaan voor 
de inrichting van de zogeheten testfase. Zoals aangegeven heeft de Stichting tot medio juni de tijd 
gevraagd om te kunnen reageren op dit voorstel. Bij brief van 22 juni 2018 - ontvangen 25 juni 2018 - 
heeft de Stichting aangegeven dat zij op basis van een uitgevoerde contra-expertise door een 
akoestisch adviseur (DPA/Cauberg Huygen) tot de conclusie komt dat geen sprake is van een 
vergunbare situatie en het ingaan van een testfase daarom geen doel treft. Deze conclusie baseert 
DPA op haar analyse dat in het akoestisch rapport van M-Tech (adviseur Weelec) verkeerde (te 
lage) bronvermogens gehanteerd zijn. Parallel heeft de Stichting u ook als Raad hierover 
geïnformeerd.  
 
Met het versturen van deze brieven wordt tot onze spijt afgeweken van de eerder ingeslagen weg 
van overleg (als opmaat naar de zogenoemde “testfase”). Na ontvangst van de contra-expertise 
werd ons duidelijk dat de metingen van DPA in dit kader reeds zijn uitgevoerd vooraleer wij met de 
Stichting tot concrete afspraken kwamen in het kader van dit testvoorstel. Wij hadden graag deze 
gegevens toen voorhanden gehad zodat deze als input hadden kunnen dienen voor het gezamenlijk 
overleg en de vormgeving van de minnelijke oplossing. 
 
Bronmetingen 
Vandaag (6/7) hebben wij dit per brief aan de Stichting laten weten. Dit laat onverlet dat wij vooral 
naar de toekomst willen kijken en ons willen blijven inzetten voor het bereiken van een gezamenlijke 
uitkomst. De uitgevoerde contra-expertise hebben wij voorgelegd aan de RUD ZL, hetgeen geleid 
heeft tot een voorlopig advies. De RUD ZL maakt een aantal kanttekeningen bij het rapport en komt - 
onder meer - tot de conclusie dat op basis van dit rapport niet de conclusie kan worden getrokken 
dat er geen sprake is van een vergunbare situatie. 
 
Wij menen dat in dit verband de noodzakelijke duidelijkheid kan worden geschapen door de 
bronvermogens van de door DPA gemeten activiteiten “container handling”, “schrapen” en “storten 
metaal” feitelijk op de bedrijfslocatie te meten. Er zal dan objectief blijken wat de bronwaarden zijn en 
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wat hiervan de consequenties zijn voor de vergunbaarheid.  
 
De RUD ZL zal aldus op korte termijn, de met de drie genoemde activiteiten gepaard gaande, 
bronvermogens gaan opmeten. Om de transparantie en objectiviteit te borgen, hebben wij zowel aan 
de Stichting als Weelec voorgesteld om samen met hun akoestisch adviseurs aanwezig te zijn bij 
deze meting en ze daarbij in de gelegenheid gesteld om ter verificatie simultaan eigen metingen te 
verrichten. Doel is om aan de hand van deze meting met partijen te bezien of er alsnog/opnieuw 
draagvlak ontstaat om de testfase in te gaan. 
 
Hiermee doen wij een (laatste) poging om op minnelijke wijze tot een voor alle partijen werkbare 
oplossing te komen op basis van objectief vastgestelde gegevens. Mocht dit onverhoopt niet het 
geval zijn dan zullen wij de oorspronkelijke besluitvormingsprocedures (in het kader van 
vergunningverlening en handhaving) hervatten. 
 
Uiteraard houden wij u op de hoogte van het verdere vervolg.  
 
 
Hoogachtend, 
 

 
 
J.M. Penn-te Strake 
Burgemeester 
 
 
 


